HANDBAGS & ACCESSORIES

INTERNATIONAL CONDITION GRADING SYSTEM

We provide a general, numeric condition grade to help with overall condition guidance. Please review the specific condition report and extra images for each lot before bidding.

GRADE 1

This item exhibits no signs of use or wear and could be considered as new. There are no flaws. Original packaging and protective plastic are likely intact as noted in the lot description.

GRADE 2

This item exhibits minor flaws and could be considered nearly brand new. It may never have been used, or may have been used a few times. There are only minor condition notes, which can be found in the specific condition report.

GRADE 3

This item exhibits visible signs of use. Any signs of use or wear are minor. This item is in good condition.

GRADE 4

This item exhibits normal signs of wear from frequent use. This item either has light overall wear or small areas of heavy wear. The item is considered to be in fair condition.

GRADE 5

This item exhibits wear and tear from regular or heavy use. The item is in usable condition but it does have condition notes.

BUYING CITES LOTS

Please be aware that there are CITES lots in this auction, noted with a ~ or a ~ symbol next to the lot number. Due to CITES export/import restrictions, the lots noted with ~ can only be sent to an address within Hong Kong or collected from our Hong Kong saleroom, the lots noted with ~ will require export / import permits to be shipped outside Hong Kong post sale. Please read the "Conditions of Sale • Buying at Christie's" and in particular "Symbols used in this Catalogue" at the back of this catalogue. If you have further questions on this topic, please contact the department.

手袋及配飾

國際狀況評級準則

我們提供概況性、數字階梯式狀況等級以對物品的總體性狀況提供指引。另外,請在競投前閱讀每個拍賣品的狀況報告及附加圖像。

筆 1 級

該物品未呈現使用或磨損的跡象,可被視為如新,沒有瑕疵。原裝包裝及保護膠膜可能完整無缺,請參考拍賣品描述。

第2級

該物品呈現細微的瑕疵,可被視為幾乎全新。該物品可能從未被使用過,或可能被使用過幾次。該物品上僅有在狀況報告中所述的 細微的狀況備註。

第3級

該物品呈現可察覺的被使用過的痕跡。任何使用或磨損的跡象都很輕微。狀況良好。

第4級

該物品呈現頻繁使用后一般的磨損跡象。該物品存在輕度總體性磨損或小範圍內的重大磨損。狀況不錯。

第5級

該物品呈現出因經常或重度使用所造成的損耗。此物品處於可被使用的狀況,請參照狀況記錄。

購買含有野生動物料的拍賣品

請注意此次拍賣的拍賣品可能由瀕臨絕種及其他受保護野生動植物製造或組成。該拍賣品在本簡介註有~或~號。由於拍賣品受制於瀕危野生動物種國際貿易公約(CITES)出入口限制,標有~的拍賣品只可運送至香港境內的地址或從香港佳士得拍賣場提取,標有~的拍賣品須事先獲取CITES出口許可證方可將其於拍賣後運送至香港境外。請詳閱目錄內的業務規定,買方須知和本目錄中使用的各類標識。如您對此有進一步的疑問,請聯繫專家部門。